
Langrennskomitemøte 28102024 

Til stede: Rune Tøllefsen, Birgitte Gustavsen, Tove Fuglem, Johannes A Stenersen, Roger 
Ness, Espen Rognli 

Sak 1 Undersøkelse fra nsf Langrenn til LK -Troms 

- KHUS – Skal NSF bruke energi på å arrangere Kong Haralds Ungdomstafett? 
LK-Troms synes ikke man skal bruke tid og penger på dette. 

- Skal barn under 13 år få gå fellesstart? Er dette et brudd på NIF’s regelverk? 
(322.1 rennreglementet i langrenn) 
Hvis man skal åpne for dette må det ligge til grunn et vedtak på bakgrunn av 
en  

- Skal man tillate 7-åringer å delta på sonerenn? - ja 
- Svar gitt i møtet! 

  

Sak 2 Km Reglement 

Km reglementet er gjennomgått i vårmøtet og vil bli lagt inn i skikretsens mal og 
publiseres på hjemmesida til Troms Skikrets. 

Formålet er å gi en enkel retningslinje for de som skal arrangere KM 

Km – reglementet må være samsvarende på arrangørmalen til Troms skikrets. 

Sak 3 VM-mønstring jr Lillehammer 

Sak meldt fra flere juniorforeldre som ønsker Troms-Skikrets opplegg til dette rennet. 

Dette angår et lite utvalg løpere. 

Dette medfører selektering eller uttak – dersom noen melder seg på og ikke har noe der å 
gjøre. 

Troms skikrets oppfordrer disse foreldrene til å organisere seg og lage et privat opplegg 
for å gjøre dette kvalitetsmessig godt og samtidig rasjonelt. 

Det vil kunne skape presedens for senere år der man forventer at Troms Skikrets skal 
lage et opplegg for de som ønsker å delta her. 

LK er positive til at løpere fra Troms samarbeider om dette opplegget 

Troms Skikrets vil ikke bruke ressurser på å arrangere dette tilbudet. Det oppfordres til 
samarbeid mellom løpere, klubber og miljøer som vil sende løpere til dette skirennet. 

 

Sak 4 Terminlista 



Det er en rekke forhold som skal tas hensyn til når en terminliste skal settes sammen. 

(VM, NC sr/jr, HL. sonerenn, frihelger mm) 

Tour de Ofoten har ikke fått den plassen de ønsker seg og vi har ikke klart å komme opp 
med et alternativ for dem. 

Terminlista deles med TD gruppa og gjennomgår de siste endringer før høstmøtet. 

Troms Turrenncup –  I henhold til arrangementsplanen skal vi score de 5 beste 
turrennresultatene til hver deltaker. Dette vil føre til et relativt stort bokholderi, samtidig 
som det vil motivere de deltakerne som allerede er motivert. LK må vurdere om det er 
bedre å ha deltakerpremie for 5 renn eller mer og i tillegg trekke noen fine premier blant 
de som har oppnådd deltakerpremien. Vi undersøker med sponsor(er)  om noen vil ha 
denne profileringen mot å stille med premie. 

Fra arrangementsutvalget: 

Åpen klasse – kortere distanse for de som ikke ønsker å gå i konkurranseklasse 

Veteran – fra 34 år 

 

Sak 5. Reiseledere – uttak 

Tove har kontroll på uttaket til HL og støtter hovedleder praktisk. 

Johannes har kontroll på uttaket til NC junior. 

Lars Thomas Nordkil tar ut smøreteamet. 

Den som har fått rollen som hovedleder MÅ reise på det rennet hen har ansvar for. Dette 
er en rolle som har ansvar for ALLE som skal delta, men reiser ikke som forelder for eget 
barn. 

Alle som har fått en rolle får mail med beskrivelse av retningslinjene for rollen for å 
unngå misforståelser. 

NNSL har en avtale om å ha med to ledere til NC. Dette er en muntlig avtale med 
bakgrunn i at de tradisjonelt har hatt mange utøvere på NC. Dette må vurderes i lys av 
antallet utøvere de sender som er fra Troms. 

  



Sak 6 Høstmøte 

Fredag: LK arbeider fra klokka 18-23 kun avbrutt av middag 

Lørdag: 

Saklisten utarbeides i detalj fredag 

- Terminlista 
- Arrangementsutvalgets plan 
- Kostnader knyttet til fellesopplegg 
- Espen Sender ut fjorårets presentasjon som mal. 

 

 

 


